
پروژه برقرسانی به مجتمع تصفیه خانه آب 
شرب شهرستان مریوان به بهره برداری رسید

مدیرتوزیع برق شهرستان مریوان ازاتمام طرح برقرسانی به مجتمع 
چهارده  به  افزون  اعتباری  با  این شهرستان  آب شرب  خانه  تصفیه 
میلیارد ریال خبرداد. به گزارش  روابط عمومی شرکت توزیع نیروی 
برق استان کردستان عبدالرحمن مرادی در تشریح این خبرگفت: راه 
اندازی تجهیزات برقرسانی به مجتمع تازه تاسیس تصفیه خانه آب 
شرب واقع درضلع جنوبی جاده سنندج – مریوان، گامی موثر در جهت 
حل مشکل آب شرب منطقه با توجه به کاهش منابع آبدهی وکمبود 
آب شرب این شهر و اراضی اطراف آن دانست .وی با اشاره به اهمیت 
بهره برداری از این پروژه در آبرسانی و تامین آب شرب شهرمریوان و 
روستاهای اطراف آن افزود: دو دستگاه پست ترانسفورماتور هوایی با 
ظرفیت ۳۱۵ کیلوولت آمپر، احداث ۴۵۸ مترشبکه فشارمتوسط هوایی 
با هادی روکش دار و تجهیز و اصلاح بیش ازیک و نیم کیلومتر ازشبکه 
برق  تامین  مذکورجهت  پست  کننده  تغذیه  هوایی  متوسط   فشار 
انشعاب تصفیه خانه، احداث شده است .ایشان درادامه خاطرنشان کرد: 
اجرای  عملیات برقرسانی به ایستگاه تصفیه خانه  آب شرب با مشارکت 
شرکت توزیع نیروی برق استان انجام و با سرمایه گذاری  افزون بر 
چهارده میلیارد ریال  به بهره برداری رسید.وی درادامه اظهارداشت : 
با احداث خط فشارمتوسط، امکان برقرسانی به مجتمع های دامداری، 
تولیدی و اراضی اطراف درطول مسیرتسهیل و همچنین ایجادخطوط 
جدید زمینه توسعه رافراهم و مشکلات مربوط به کمبودآب شرب را 

تاحدزیادی کاهش میدهد.

خاک و نخاله غیرمجاز در 4 نقطه سطح شهر 
گرگان  پاکسازی و جمع آوری شد

در روزهای اخیر جداول و کانال های روباز جهت جلوگیری از 
آبگرفتگی در محل های منتهی زیرگذر انجیراب – افسران و همچنین 
زیرگذر صیاد شیرازی از سوی معاونت خدمات شهری شهرداری گرگان 
به طور اساسی لایروبی و پاکسازی شدند.همچنین با استفاده از ادوات 
لازم نسبت به تسطیح، پاکسازی و جمع آوری خاک و نخاله تخلیه 
شده غیرمجاز در منطقه پل قدیم توشن، استخر طلائیه، پارک بانوان 
و خیابان افق اقدام گردید.لازم به ذکر است، روزانه بالغ بر ۲۵۰۰ تن 
خاک و نخاله در شهر گرگان تولید می شود و مکانی به همین منظور 
در کیلومتر ۳ جاده توسکستان تعیین شده است که رانندگان موظف به 

تخلیه خاک و نخاله در این محل هستند.

نهضت بهسازی و مرمت آسفالت از سوی 
شهرداری گرگان با قدرت ادامه دارد

نهضت بهسازی و مرمت )روکش و لکه گیری( آسفالت های معابر 
و محلات سطح شهر که از ماه گذشته مطابق دستور مجید سعیدی 
سرپرست شهرداری گرگان آغاز شده بود، همچنان با قدرت ادامه دارد.
این نهضت در راستای بهبود عبور و مرور و سیما و منظر شهری با هدف 
خدمت رسانی شایسته به شهروندان و تسهیل در امر تردد وسایل نقلیه، 
در معابر و خیابان های سطح شهر درحال انجام است.شهروندان محترم 
گرگانی همچنان می توانند درخواست های بهسازی و مرمت آسفالت 
محله خود را از طریق شماره گیری سامانه ۱۳7 و یا از روش صفحه 
اینستاگرام به نشانی زیر ارسال نمایند تا در کمترین زمان ممکن نسبت 

به رفع آن اقدام شود.

بازدید سرپرست شهرداری رشت از منطقه دو 
 رشت-مهناز نوبری: سرپرست شهرداری رشت گفت: تلاش ما 
بر این است که با سرکشی به حوزه های مختلف شهرداری، مشکلات 
بررسی و راهکارهای رفع آن احصا گردد.علی بهارمست طی بازدید از 
منطقه دو شهرداری رشت با اشاره به تحقق ۶۵ درصدی منابع مالی 
منطقه دو در پنج ماه نخست سال جاری، اظهار کرد: به جهت ارائه 
خدمات مناسب در حوزه های خدمات شهری و عمرانی در مناطق باید 
تلاش ویژه و مضاعفی در خصوص افزایش درآمد صورت گیرد.وی با 
بیان اینکه سرکشی و بازدید ها از مناطق جهت بررسی مشکلات و رفع 
نواقص می باشد، گفت: در راستای خدمت رسانی مناسب به شهروندان 
محترم، میبایست همه موانع برطرف گردد.بهارمست در پایان تلاش 
پرسنل شهرداری را قابل تقدیر دانست و تصریح کرد: برای خدمت 
رسانی به شهروندان خستگی ناپذیری را باید سرلوحه کار خویش قرار 

دهیم.

اجراي طرح مهر تحصیلي استان بوشهر باتوزیع  
یك هزاروسیصدبسته لوازم التحریر. 

مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان بوشهر گفت: در راستای اجرای 
طرح مهر تحصیلی در زنجان یک هزار و سیصد بسته بین دانش آموزان 
نیازمند توزیع شدمدیرکل اوقاف و امور خیریه استان بوشهراز اجرای 
طرح مهر تحصیلی در زنجان خبر داد و گفت: در این راستا یک هزار 
و سیصد بسته بین دانش آموزان نیازمند توزیع شد.به گزارش روابط 
حجت الاسلام  بوشهر،  استان  وامورخیریه  اوقاف  کل  اداره  عمومی 
اسماعیل پور با اشاره به طرح های اجرایی اوقاف در راستای کمک به 
نیازمندان اظهار کرد: طرح های اجرایی این اداره کل در راستای عمل 
به نیات واقفان خیراندیش اجرایی می شود که از جمله این طرح ها 
مهر تحصیلی است.مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان بوشهر با بیان 
نیازمند و  به دانش آموزان  با هدف کمک  اینکه طرح مهر تحصیلی 
افزود:  اجرایی می شود،  این زمینه  واقفان در  نیات  به  با هدف عمل 
دراستان بوشهر موقوفاتی نظیر علامه آل عصفور،شادروان قوام الملک، 
مرحومشیخ محمد و موقوفاتی دیگر مربوط به این امر وجود دارد که 
دراین خصوص هزینه می شود.اسماعیل پوربا اشاره به اینکه نظارت بر 
نحوه اجرای صحیح و امینانه نیات واقفان از مهم ترین رسالت های اوقاف 
است، گفت: طرح مهر تحصیلی از جمله برنامه های خیرخواهانه در 
راستای تامین کمک هزینه تحصیلی دانش آموزان نیازمند بی بضاعت 
است.وی از توزیع یک هزارو سیصد بسته تحصیلی بین دانش آموزان 
و  ابتدائی  مقطع  دو  در  ریال  میلیون  پانصد  میلیاردو  سه  ارزش  به 
متوسطه به مناسبت بازگشایی مدارس خبر داد و افزود: بسته مهر 
تحصیلی که شامل کیف، دفترو لوازم التحریر است، تهیه و طبق نیات 
واقفان خیراندیش به دانش آموزان نیازمند مقاطع ابتدایی و متوسطه 
اینکه  بیان  بوشهربا  استان  وامورخیریه  اوقاف  می شود.مدیرکل  اهدا 
ترویج فرهنگ وقف و کمک به دانش آموزان نیازمند امری ضروری و 
خداپسندانه است، افزود: باید آثار ناشی از برکات وقف در جامعه اطلاع  

رسانی شود.

جان بخشی به درختان بی جان در منطقه ۲
معاون خدمات شهری و محیط زیست منطقه ۲ گفت: با بهره 
مندی از ذوق هنری هنرمندان ، درختان بی جان  منطقه احیای و به 
المان هنری تبدیل شد.به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه ۲، 
جعفر میرزایی، با اشاره به اینکه درختان یکی از زیبایی های شهرهای 
مدرن محسوب می شوند که با سرسبزی خود نفسی تازه به کالبد مرده 
شهرها می دمند، گفت: در مواقعی به دلایل اجتناب ناپذیر با گذر زمان 
و با بروز آسیب های مختلف عمر درختان به پایان رسیده و خشک 
می شوند، اما هنرمندانی با ذوق هنری خود روحی دوباره به کالبد 
این موجودات بی جان دمیده و آنها را احیا می کنند.اوافزود: با توجه 
به رویکرد مدیریت شهری در زیباسازی منظر شهری، با استفاده از 
این سبک  تلاش می شود تا با بهره گیری از ذوق  هنری، تنه خشک 
درختان به یک المان هنری تبدیل کنیم. معاون شهردار منطقه۲ از 
نقش بستن اشعار زنده یاد قیصر امین پور در این المان هنری  گفت: 
این المان هنری در بلوار قیصر امین پور و با نقش بستن یک مصرع  از 
اشعار این شاعر معاصر شکل گرفت.میرزایی افزود: هدف از تبدیل تنه 
ی خشک درختان به آثار هنری، گسترش بحث های فرهنگی در قالب 
المان است که تاریخ، فرهنگ و هویت شهر را در این قالب به مردم 
انتقال می دهد.میرزایی ادامه داد: این آثار هنری علاوه بر زیباسازی 
شهر شامل پیام فرهنگی نیز هستند که هنرمندان با خلق چنین آثاری 

این پیام ها را به مردم انتقال می دهند .

خبرخبر

رئیس سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری 
شبکه  به  علوی  بوستان  تله سیژ  و  سورتمه  پیوستن  از  قم 
گفت:  و  داد  خبر  »قم کارت«  شهروندي  کارت  خدمات 
شهروندان ازاین پس می توانند با استفاده از قم کارت علاوه 
تازه  سیژ  تله  همچنین  و  سورتمه  از  کاربردها،  سایر  بر 

تأسیس بوستان علوی نیز استفاده کنند.
بر  اشاره  با  گفت وگویی،  در  حسینی  محمد  کورش 
سامانه  ارائه  سازی،  هوشمند  سمت  به  حرکت  اهمیت 
شهروندی قم کارت را تسریع در این حرکت دانست و اظهار 
داشت: سامانه قم یار و قم کارت در حال به روزرسانی بوده و 

به زودی بیشترین خدمات شهروندی از طریق سامانه قم یار و قم کارت ارائه می شود.
وی خدمات قم کارت را فراتر از یک پرداخت الکترونیکی در حمل ونقل عمومی دانست و ابراز کرد: برای قم کارت 
امکانات زیادی تعریف شده که به تدریج شرایط استفاده از آن فراهم می شود و به یک کارت هوشمند شهروندی تبدیل 

خواهد شد.
رئیس سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری قم از امکان استفاده از قم کارت در امکانات تفریحی در شهر 
خبر داد و تصریح کرد: باغ پرندگان نخستین مکانی بود که امکان استفاده از قم کارت در آن فراهم شد و در حال حاضر 

سورتمه و تله سیژ بوستان علوی نیز به شبکه قم کارت پیوستند.
وی با درخواست از شهروندان برای استفاده از قم کارت خاطرنشان کرد: شهروندان ازاین پس می توانند با استفاده از 

قم کارت علاوه بر سایر کاربردها، از سورتمه و همچنین تله سیژ تازه تأسیس بوستان علوی نیز استفاده کنند.

استان  کل  ادارات  بسیج  ساری-مرآتی:مسئول 
دیدار  گاز  انتقال  عملیات   9 منطقه  سرپرست  با  مازندران 

و گفت و گو کرد.
به گزارش روابط عمومی منطقه 9 عملیات انتقال گاز، 
مجیدرضا شعبانی مسئول بسیج ادارات استان مازندران با 
حضور در ستاد منطقه 9 عملیات انتقال گاز با محی الدین 
مفخمی سرپرست منطقه 9 دیدار و در ارتباط با فعالیت ها 

و برنامه های بسیج در ادارات، گفت و گو کرد.
شعبانی مسئول بسیج ادارات استان مازندران در این 
دیدار به ظرفیت های دستگاه های اجرایی جهت تحقق شعار 
سال و همچنین پیاده  کردن منویات و سیاست های ابلاغی مقام معظم رهبری در موضوع تحول نظام اداری اشاره کرد 

و گسترش و تعالی گفتمان بسیج را یکی از وظایف مهم پایگاه های بسیج در ادارات برشمرد.
وی با تشکر و قدردانی از همکاری و همراهی منطقه 9 عملیات انتقال گاز در تحقق برنامه ها و فعالیت های بسیج، 
با اشاره به نقش آفرینی ادارات در عرصه های مختلف بر تعامل ادارات با حوزه بسیج و ضرورت تقویت روحیه و فرهنگ 

بسیجی در ادارات تاکید کرد.
در ادامه این نشست محی الدین مفخمی سرپرست منطقه 9 عملیات انتقال گاز نیز با اذعان به جایگاه ارزشمند 
بسیج ادارات به حضور فعال منطقه در برنامه های بسیج بویژه کمک های مومنانه اشاره کرد و با اعلام آمادگی برای 
همکاری و تعامل با بسیج جهت تحقق آرمان ها و پیشبرد اهداف عالیه نظام جمهوری اسلامی توفیقات روزافزون این 

نهاد را در سایه توجهات حضرت ولی عصر)عج( و رهبری حکیمانه مقام معظم رهبری مسئلت نمود.

 پیوستن سورتمه و تله سیژ بوستان علوی 
به شبکه خدمات “قم کارت”

 دیدار مسئول بسیج ادارات کل استان مازندران 
با سرپرست منطقه 9 عملیات انتقال گاز

آذربایجان شرقی – مجید مسلمی: رییس شورای اسلامی شهر تبریز 
تبریز،  توابع  از  باسمنج  شهر  شدن  بخشداری  به  مربوط  مصوبه  از  انتقاد  با 
گفت: این مصوبه به معنی کاهش یافتن افزون بر ۲۱ هزار هکتار از وسعت 

تبریز است.
حجت الاسلام رسول برگی در جلسه علنی شورای اسلامی شهر تبریز، افزود: 
طی روزهای گذشته موضوع حریم شهر تبریز در فضای مجازی، تعداد زیادی از 

شهروندان را نگران کرد که این نگرانی ها، بجا و جای بحث و بررسی دارد.
توانست  می  شرق  جنوب  قسمت  از  تنها  تبریز  کلانشهر  وی،  گفته  به 
توسعه یابد که در اثر کج سلیقگی برخی ها، از آن سو نیز با بخشدار شدن 
باسمنج، محدود می شود. برگی با بیان اینکه تصویب بخشداری باسمنج باعث 
افزایش حاشیه نشینی خواهد شد، اظهار کرد: ما با افتتاح بخشداری باسمنج 
و  از شهرهای مذهبی، ولایت مدار  باسمنج یکی  نداریم و معتقدیم  مشکلی 
غنی آذربایجان شرقی از نظر کشاورزی، فرهنگی و اقتصادی است اما بخش 
ادامه داد: ما در محدوده  شدن آن کاهش وسعت تبریز را در پی دارد. وی 
شهر تبریز، به حاشیه نیز توجه داریم و در واقع افرادی که به بهانه نگرانی از 
رشد حاشیه نشینی باسمنج را به بخش تبدیل کردند، موجبات افزایش و رشد 
حاشیه نشینی را فراهم ساختند. برگی با بیان اینکه بخش شدن باسمنج هم 
به ضرر تبریز و هم به ضرر خود آن شهر است، گفت: ما از این موضوع متاسف 
و متاثر هستیم و برای پیگیری دقیق تر، قضیه را از نمایندگان مجلس شورای 

اسلامی و قوه قضائیه پیگیر هستیم و مراتب اعتراض خود را اعلام کرده ایم.
شهر باسمنج در فاصله ۱۰ کیلومتری جنوب  شرق تبریز قرار دارد که 
پیش تر الحاق آن به تبریز مطرح شده بود و در همین راستا جادهٔ مواصلاتی 
این شهر و مرکز استان تعریض گردید و شهرک جدید خاوران در کنار این 
جاده توسط شهرداری تبریز ایجاد و راه اندازی شد و شهرداری منطقه 9 تبریز 

در این شهرک مستقر است.
الحاق باسمنج به تبریز منتفی می شود

تأسیس  تازه  اولین بخشدار بخش  معارفه  مراسم  نیز در  تبریز  فرماندار 

باسمنج گفت: مردم باسمنج و مسوولان شهرستان از سال 7۸ پیگیر بخش 
وظایف  از  افزود:  وی  محقق شد.  آن ها  که خواسته   بودند  منطقه  این  شدن 
منطقه ای  استعداد  اساس  بر  تقسیمات کشوری  به  توجه  دولت،  و  حاکمیت 

و بومی می باشد.
باسمنج  بخش  به  باسمنج  منطقه  جایگاه  ارتقای  تبریک  ضمن  وی 
کل  اداره  و  استاندار  مثبت  نظر  با  و  کارشناسی  اقدامات  از  پس  گفت: 
پیگیری های  همچنین  و  استانداری  کشوری  تقسیمات  و  سیاسی 
فرمانداری  اقدامات لازم توسط  و مردم منطقه،  نمایندگان محترم مجلس 
انجام گرفت و موضوع در هیأت وزیران به تصویب  این خصوص  تبریز در 
با  ارتقا  این  نفر جمعیت دارد و  باسمنج ۵۱ هزار  افزود: بخش  رسید. وی 
اداری  دستگاه های  ارتقای  جمله  از  منطقه  زیرساخت های  توسعه  و  ایجاد 
موجود و برقراری خدمات مستقل اداری جدید، ضمن ایجاد امنیت پایدار 
در این بخش، موجبات تسریع در رشد و توسعه روزافزون در این منطقه 

را فراهم خواهد نمود.
وی با اشاره به برخی انتقادها از بخش شدن باسمنج و عدم الحاق آن به 
تبریز، افزود: کسانی که خود را دلسوز تبریز می نامند و مخالف بخش شدن 
باسمنج هستند، به جای مخالفت با این مصوبه، فکری به حال حاشیه نشینی 
و بافت فرسوده تبریز بکنند و در برابر اقدامات قانونی و کارشناسی شده مانع 

تراشی ننمایند.

توسعه میدان الغدیر و راه اندازی فاز دوم این میدان با جدیت درحال 
پیگیری است بابک ربیعی با بیان این مطلب گفت: با توجه به افزایش جمعیت 
شهر اهواز و لزوم رعایت مولفه های پدافند غیرعامل بدیهی است هم میدان 

الغدیر باید توسعه پیدا کند و هم میادین دیگری در نقاط مختلف شهر اهواز 
راه اندازی شود.

 وی در ادامه با اشاره به لزوم بهره برداری از غرف درحال احداث در فاز 
دوم توسعه میدان الغدیر خاطر نشان کرد: از سال ۱۳9۰ فرآیند قانونی مزایده 
پیش فروش غرف واقع در ضلع شمالی فاز دوم میدان الغدیر ویژه بارفروشی 
آغاز شد که متاسفانه در دوره های مدیریتی گذشته به دلایل مختلف از جمله 
پیمانکار، سیلاب  تاخیر  قانونی و معارض و همچنین  یا موانع  اعتبار  کمبود 

های مکرر و شیوع بیماری همه گیر کرونا این پروژه دچار تاخیرهایی شد.
ربیعی اظهار داشت: با استقرار مدیریت فعلی سازمان، همه ظرفیت ها را 
برای حل مشکلات قانونی، اعتباری و فنی تکمیل فاز دوم توسعه میدان الغدیر 
به کار گرفتیم و روش های مختلفی را برای تامین مالی این پروژه و اتمام آن 

اتخاذ کردیم که منجر به ایجاد تحرک درجهت اتمام این پروژه مهم گردید.
با  هم  حاضر  درحال  افزود:  شهری  مشاغل  ساماندهی  سازمان  رئیس 
پیگیری های حقوقی صورت گرفته در خصوص مشکلات قانونی مالک زمین 

و دستورات مقامات قضایی نسبت به تکمیل و تحویل این پروژه در حال اقدام 
جدی و فوری هستیم.

ربیعی خاطر نشان کرد: به شهروندان اهوازی اطمینان می دهم که هر 
گونه تصمیم با حفظ مصلحت شهر ،صرفه و صلاح مدیریت شهری و رعایت 

موازین قانونی و احکام قضایی خواهد بود .
احقاق  و  المال   بیت  رفت  هدر  از  جلوگیری   : کرد  اضافه  ادامه  در  وی 
این  انجام  در  دقت  به  شهرداری  حقوق  پیگیری  قالب  در  شهروندان  حقوق 
پروژه مورد نظر خواهد بود و تسلیم فشارهای رسانه ای و برخی جو سازی 

ها نخواهیم شد.
ربیعی در پایان تصریح کرد : در همین مدت کوتاهی که موانع قانونی 
تحرک  ایجاد  شاهد   ، است  شده  رفع  الغدیر  میدان  توسعه  دوم  فاز  پروژه 
این  از 9۵ درصد  با پیشرفت بیش  پروژه  این  اینک  پروژه هستیم و هم  در 
امیدواری را ایجاد می کند که این پروژه به پایان رسیده و با بهره برداری از 

آن گام بلندی در خدمت به شهروندان اهوازی برداشته شود.

آذربایجان شرقی – مجید مسلمی: مدیرکل حفاظت محیط زیست 
زیست  ضوابط  رعایت  عدم  علت  به  تبریز  پالایشگاه  گفت:  آذربایجان شرقی 

محیطی و انتشار بوی نامطبوع، اخطار گرفت.
حسن عباس نژاد در بازدید از خطوط فرآیندی پالایشگاه تبریز، اظهار 
کرد: پایش های به عمل آمده و گزارشات مردمی واصله حاکی از انتشار بوی 
از متصاعد شدن ترکیبات »مرکاپتان« در اطراف پالایشگاه  نامطبوع حاصل 
تبریز بود. وی افزود: بررسی های کارشناسی نشان داد که منشا انتشار بوی 
نامطبوع از پالایشگاه تبریز به دلیل بروز مشکل فنی در خطوط  مواصلاتی و 

نشتی در یکی از مخازن آن بوده است.
پالایشگاه  در  ایرادات  و  فنی  نقص  بروز  اساس  این  بر  کرد:  اضافه  وی 
تبریز از نزدیک بررسی و بلافاصله اقدامات اصلاحی و تعمیرات لازم از سوی 
حال  در  شده  ایجاد  آلودگی  مشکل  و  گرفت  انجام  پالایشگاه  فنی  مدیریت 
نژاد گفت: در این خصوص اخطاریه های لازم به  مرتفع شدن است. عباس 

مدیریت پالایشگاه در خصوص جلوگیری از حوادث مشابه صادر شده است.
برخی  بروز  نفتی،  صنایع  تولید  فرآیند  ماهیت  به  توجه  با  افزود:  وی 

اثر نقص فنی قابل پیش بینی نیست،  حوادث و آلودگی های لحظه ای در 
اما در هر حال در موارد بروز هر گونه آلودگی، با توجه به پایش های مستمر 
شبانه روزی اداره کل حفاظت محیط زیست آذربایجان شرقی، موارد احصاء 
باید جلوی  اقدامات قانونی لازم معمول می شود. وی گفت: به طور قطع  و 

آلودگی پالایشگاه تبریز گرفته شود، و برای اجرای صحیح  برنامه اجرای طرح 
های کاهش اثرات زیست محیطی پالایشگاه تبریز ارائه شود.

مدیرکل حفاظت محیط زیست آذربایجان شرقی با تاکید بر اینکه سیستم 
های سنجش آلودگی آنلاین حفاظت محیط زیست در پالایشگاه تبریز مستقر 
نامطبوع متصاعد شده مطابق ضرب الا عجل  هستند، گفت: آلودگی و بوی 
تعیین شده  برای پالایشگاه پیگیری خواهد شد. شرکت پالایش نفـت تبریز 
در سـال ۱۳۵۳ طراحـی و پـس از اتمـام مـراحل احداث در بهــمن ســال 
۱۳۵۶ با ظرفیـت اسـمی ۸۰ هزار بشـکه در روز راه انـدازی شـد. افزایـش 
و  کارشناسان  با تلاش  در سال ۱۳7۱  بشکه  هزار  به ۱۱۰  تولیـد  ظرفیـت 

متخصصان داخلی، برگ زرینی است که در این شرکت رقم خورد.
سهـم  اکنـون  هـم  تبریـز  نفـت  پالایـش  شـرکـت  است  ذکر  به  لازم 
تبـدیل  با  را  کـل کشـور  نفـت خـام  تصـفیه  تـوان  از  درصـدی   7 حـدود 
به فـرآورده هـای اصلی و ویژه به خود اختصاص داده و تأمیـن بخـشی از 
آذربایجان  های  )اسـتان  کشــور  غـرب  شـمال  نیـاز  مورد  مایـع  سوخـت 

شرقی، آذربایجان غربی، زنجان و کردستان( را برعهده دارد.

آذربایجان شرقی – مجید مسلمی: استاندار آذربایجان شرقی با تأکید 
بر اینکه کرونا امروز فقط مسأله بهداشت و درمان نیست و همه باید احساس 
مسئولیت کنند، گفت: با توجه به تأثیر واکسیناسیون در کاهش موارد ابتلا و 
مرگ ومیر ناشی از کرونا، این موضوع باید با جدیت و سرعت بیشتری دنبال شود.

محمدرضا پورمحمدی در چهلمین جلسه ستاد استانی مقابله با کرونا، 
اظهار داشت: موج پنجم کرونا با وجود اینکه شدیدتر از موج های قبلی بود، در 
استان ما تبدیل به بحران نشد که دلیل این امر، آمادگی ها و مقدماتی بود که 

در زمان مناسب پیش بینی شده بود.
وی با ابراز تأسف از فوت روزانه هموطنان به دلیل ابتلا به کرونا، گفت: 
کرونا امروز فقط مسأله بهداشت و درمان نیست و همه باید برای مقابله با این 
بیماری و بهبود وضعیت احساس مسئولیت کنند. پورمحمدی با بیان اینکه در 
آذربایجان شرقی همه بخش ها پای کار آمده اند، افزود: ما در هیچ مقطعی از 
زمان شروع این بیماری غافل گیر نشدیم و برای همه پیشامدها برنامه داشتیم 
و با وجود همه مشکلات و کاستی ها، کم کاری و سهل انگاری در این زمینه 

صورت نگرفته است.

گفت:  و  کرد  رضایت  ابراز  نیز  استان  در  واکسیناسیون  روند  از  وی 
این  که  شده  تأمین  استان  و  کشور  در  کافی  اندازه  به  واکسن  خوشبختانه 

موضوع برای مردم آرامش بخش و امیدوارکننده است.
استاندار آذربایجان شرقی همچنین از اظهارات برخی افراد و گروه ها که 
انتقاد کرد و گفت:  مردم را نسبت به عواقب تزریق واکسن نگران می کنند، 
خوشبختانه اقبال مردم ستان به واکسن خوب است و باید آگاه سازی های لازم 
صورت گیرد تا مردم از این بابت نگرانی نداشته باشند. وی با بیان اینکه عدم 
رعایت شیوه نامه های بهداشتی یا مخالفت با واکسن، یک مسأله فردی نیست، 
شیوه نامه های  رعایت  تأثیر  افزود:  می کند،  ایجاد  اجتماعی  مسئولیت  بلکه 
کرونا  از  ناشی  مرگ ومیر  و  ابتلا  روند  کاهش  در  واکسن  تزریق  و  بهداشتی 
با  پورمحمدی  شود.  دنبال  قبل  از  جدی تر  مسأله  این  باید  و  است  مشهود 
برخی شهرهای  و  تبریز  در  واکسیناسیون  شبانه روزی  مراکز  ایجاد  به  اشاره 
با  از لغو منع تردد شبانه در این شهرها خبر داد و گفت: امیدواریم  استان، 
برنامه ریزی وزارت بهداشت درخصوص واکسن و مشروط کردن فعالیت های 
اجتماعی به تزریق واکسن، روند واکسیناسیون در کشور و استان با سرعت 

بیشتری دنبال شود.
وی همچنین تأکید کرد: ظرفیت لازم برای ترزیق واکسن به گروه های 
مختلف در استان فراهم شده و دانشگاه علوم پزشکی تبریز در این خصوص 

آماده همکاری با صنایع و واحدهای تولیدی و دستگاه های اجرایی است.

رییس شورای شهر: وسعت تبریز با بخش شدن باسمنج ۲۱ هزار هکتارکاهش یافت

رئیس سازمان ساماندهی مشاغل شهری شهرداری اهواز خبرداد: 

توسعه میدان الغدیر در دستور کار مدیریت شهری

مدیرکل حفاظت محیط زیست آذربایجان شرقی اعلام کرد؛

پالایشگاه تبریز اخطار زیست محیطی گرفت

استاندار آذربایجان شرقی: واکسیناسیون باید سرعت بیشتری بگیرد
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 کاهش 
بستری های 
کرونایی در مراکز 
درمانی مازندران

ساری-مرآتی: رییس دانشگاه علوم پزشکی مازندران با بیان 
گفت:  است،  کاهش  به  رو  اخیر  هفته های  در  بیماری  روند  اینکه 
دوران  به یک سوم  ویروس کرونا  به  مبتلا  بیماران  بستری  میزان 
امر هدف اصلی  این  البته الان تداوم  پیک پنجم رسیده است که 

دست اندرکاران استانی است.
در  ثابت  و  اطمینان  قابل  روند  به  تا  افزود:  موسوی  دکتر 

بهداشتی  مراقبت های  کماکان  باید  نیافتیم  دست  واکسیناسیون 
از  اجتماعی مناسب، دوری  فاصله  از ماسک، رعایت  استفاده  مثل 
و  مدیران   ، مردم  کار همه  باید در دستور  بسته  در فضای  تجمع 

کارمندان نهاد های دولتی و خصوصی باشد.
اینکه در حال حاضر واکسیناسیون دانشجویان در  بیان  با  او 
دستور کار است، گفت: تاکنون ۴۴ درصد از جمعیت بالای ۱۸ سال 

استان حداقل یک دز واکسن را دریافت کردند و به ۲۸ درصد از 
شهروندان هم به طور کامل واکسینه شدند.

موسوی افزود: به طور متوسط روزی ۵۰ هزار دز واکسن در 
در  افرادی که  تزریق می شود که خوشبختانه عمده  و  ارائه  مراکز 
صف دز دوم بودند، واکسن خود را دریافت کردند که در این امر 
نهاد های مختلفی نظیر سپاه و بسیج در این راه کمک زیادی کردند.


